
Van: jan meijles  
Verzonden: maandag 20 februari 2023 22:06 
Aan: Griffie <griffie@dijkenwaard.nl> 
Onderwerp: Fwd: convenant aanleg 380 kV transportleiding Diemen-Kop NH 
 
 
Geachte griffie, wilt u deze mail met bijlage aan de leden van de raad doorsturen?  
Bij voorbaat hartelijk dank,  
J.G. Meijles  
 
Aan: de leden van de raad van de gemeente Dijk en Waard  
 
Geacht gemeenteraadslid,  
bij deze stel ik u op de hoogte van ons verzoek per brief aan de Vaste Commissie voor Economische 
Zaken en Klimaat van de Tweede Kamer (zie Bijlage) om het convenant dat de minister van Klimaat 
en Energie op 1 februari 2023 samen met de gedeputeerde voor Energie van Noord-Holland, de COO 
en de directeur West-Nederland van TenneT heeft getekend, in te - laten - trekken.  
Deze commissie bespreekt op 9 maart 2023 de toekomstige energie-infrastructuur in haar dan 
geplande vergadering.    
 
Reden van dit verzoek is dat er door deze ondertekening volledig voorbij gegaan is aan lopende 
procedures voor de uitbreiding van de energie-infrastructuur in Noord-Holland (Noord), zoals de 
concept-energievisie NH-Noord en het provinciale Meerjaren Investeringsprogramma van de 
provincie Noord-Holland, waar wij sinds kort actief bij betrokken zijn.  
Daarbij ontbreekt in zowel het rapport 'Verkenning ten behoeve van nut en noodzaak van een  
380 kV verbinding naar de Kop van NH van Arcadis van mei 2022, als in het Investeringsplan van 
TenneT van oktober 2022 een expliciet voorstel tot aanleg van een 380 KV-transportleiding.  
 
Tot slot merken wij op dat zowel in genoemde concept-energievsie van de provincie, als in 
genoemde 'Verkenning' en in het Investeringsplan van TenneT er nog steeds uitgegaan wordt van 
inmiddels reeds lang achterhaalde cijfers over de benodigde elektriciteitsaanvoer voor datacenters 
op Agriport in Hollands Kroon van 1165 MegaWatt.  
 
Dat cijfer is gebaseerd op gewenste groei van het aantal datacenters aldaar tot 7 stuks, met een 
eindomvang van 235 ha rond 2025. Er staan momenteel echter al enkele jaren slechts 2 datacenters, 
met een oppervlakte van in 54 ha en een opgesteld vermogen van 325 MegaWatt en er lopen 
procedures voor nog maximaal 2 datacenters van bij elkaar 60 ha.    
 
Wij begrijpen dan ook op geen enkele wijze waarom genoemd convenant opeens door slechts 3 
partijen uit het uitgebreide overleg over de toekomstige energie-infrastructuur opeens afgesloten 
diende te worden, zonder daar betrokken partijen, zoals ook de gemeenteraden in Noord-Holland, 
bij te betrekken of over te informeren.  
 
De commissie Ruimte, Wonen en Klimaat van de provincie Noord-Holland heeft inmiddels kennis 
genomen van het afsluiten van het convenant.   
 
Met vriendelijke groeten,  
J.G. Meijles  
Voorzitter Stichting Red de Wieringermeer   
 
 




